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Beslutningsreferat     

                                                                        

Dagsorden: 
 

1. Planlægge hjemmestævne 5/10 
2. Indendørs fodbold (kontingent og tider) 
3. Afslutning ungdom - Baboon 
4. Status oprydning omklædningsrum 
5. DBU Klaus 18/9 (19.15 - ledere og bestyrelse) 
6. Møde vedr. Langhøjhallen tirsdag 24/9  
7.  Salg af strømper og Lions kalender 
8. Leif, vedr. samarbejds- og pigehold 
9. Status udbud renovering (tilbud, fonde) 
10. Dommer onsdag fra U10 og opefter 

 
Evt. 

Årshjul for LB + lokale events der har betydning for klubben 
Drøft aflønning af kampfordeler og trænere. 
Træningstider  
Fastsætte kontingent 
Evaluering af udbud til renovering 
Aflsutning Ungdom (ultimo oktober) og trænere (forslag: Sportsgalla januar 2025 i 
Herning)  
Velkomstfolder 
  

Oktober: 
Trænergodtgørelse  
Børneattest, nye trænere 
Julestævne - Nytårsstævne i stedet? Kræver tilmelding og folk der stiller hold. 
Julekurv 
 
Evt. Til Langhøj Cup: Quidditch (søger Y mens om tilskud til målringe). Evt. kontakt DQF 
for intro.  

 
REFERAT 

1. Hjemmestævne. Drøfter salg af saftevand og frugt.  
Hvert hold får en kop med skåret frugt, et pølsehorn og en kop saftevand pr 
næse 
Hans spørger Karoline om hun vil sponsorere noget af frugten og Knud vedr 
pølsehorn en gros 
Når der er overblik over de hold der spiller hjælper bestyrelsen med at finde 
dommere. 
Program for stævne medio september efter oprykningerne. 

 

2. Indendørs fodbold: kontingent 400 kr og tider i skema 
Samme træningstider som sidste år (formodentlig). Knud bliver spurgt om det er 
helt rigtigt. 

 



Linde Boldklub bestyrelsesmøde                                                                                      03.09.2024 

3. Er der styr på oprydningen?  
Skilte om at rydde og feje i omklædningsrummene efter brug (til laminering og 
ophæng i omklædningsrummene) 

4. DBU, Klaus Gertsen børneklub. Møde d. 18/9 19.15 orientering om hvad klubben 
går ud på (ledere og bestyrelse inviteres) 
Line vil gerne deltage for bestyrelsen 

5. 24/9 møde om Langhøjhallen. Kort orientering om hvad der sker på mødet. 
Jørgen og Hans deltager 

6. Salg af strømper (sælges af andre) og Lions kalender (sælges af andre). LB 
kontaktet om salg. LB meldt tilbage at vi kontakter hvis det vurderes relevant. 
Klubben ønsker ikke at 'konkurrere' med øvrige børne- og ungdomstilbud.  

7. Leif.  
Vedr. U14 pigerne. 
LB har godkendt en fælles trøje med logo fra hver klub i samarbejdet. Der kom så en 
sponsor på trøjen. LB har afventet møder, der ikke blev indkaldt til. Har afventet 
Resen-Humlum og Hjerm flere gange. 

8. Tilbud til renovering.  
Tilbud fra Østermark (219.500 i alt) 
Tilbud fra Lind (327.000 i alt) 
Forskel på ca. 100.000 
Søg Jysk Energi (energirenoveringer), holde på varmen i klublokale 
Handicapforeninger og parasport? 
Jørgen skriver til Nana der ville gerne søge fonde. 
Lene søger y mens Struer, Gamle Drenge og Jysk Energi 

9. Onsdagskampene:  
Trænere dømmer selv når muligt fra forårssæsonen (evt. dommergruppe på FB. 

10. Evt. Punkter drøftes og nogle udsættes. 
Nøgler - de der ikke er leveret tilbage lukkes i systemet. 

 
Næste møde tirsdag d. 8. oktober kl 18. 
 
Emner: 
Årshjul for LB + lokale events der har betydning for klubben 
Drøft aflønning af kampfordeler og trænere. 
Træningstider (endelig afklaring) 
Fastsætte kontingent (næste sæson) 
Evaluering af udbud til renovering (efter fonde er søgt) 
Trænergodtgørelse  
Børneattest, nye trænere 
Julestævne - Nytårsstævne i stedet? Kræver tilmelding og folk der stiller hold. 
Julekurv 
Velkomstfolder klar inden sæson 2025 starter op. 
Sommerfest 21. juni 2025 
Hvem skal i styregruppen? 


